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ИННОВАТИЗАЦИЯ ПРОМЫШЛЕННОГО БИЗНЕСА В НАПРАВЛЕНИИ ИНТЕГРАЦИИ С 

ОБРАЗОВАТЕЛЬНЫМИИ И НАУЧНЫМИ ОРГАНИЗАЦИЯМИ 
 

 
В данной работе представлена характеристика основных методов инновационного менеджмента, 

прогнозные показатели в рамках реализации мероприятий по развитию инновационной инфраструктуры 

Республики Беларусь, технопарки и центры трансфера технологий Республики Беларусь, 

зарегистрированные в качестве субъектов инновационной инфраструктуры, структура источников 

финансирования внутренних затрат на научные исследования и разработки по областям и г. Минску, а также 

механизмы финансирования инновационной деятельности на территории Республики Беларусь.  

Ключевые слова: инновационный менеджмент,; методы инновационного менеджмента; механизмы 

финансирования; технопарк; инкубатор. 

Табл. 6. Рис. 1. Библиогр.: 10 назв. 

 

 
V. V. Klimuk1, M. Y. Semashko,  

Baranovichi State University, Ministry of Education of the Republic of Belarus, 21, Voykova str., 

225404 Baranovichi, Republic of Belarus 
1
Ph. D. in Economics, Associate of Professor, klimuk-vv@yandex.ru, 2student, semashko.mariya@yandex.ru

 

 
INNOVATIZATION OF INDUSTRIAL BUSINESS IN THE DIRECTION OF INTEGRATION WITH 

EDUCATION AND SCIENCE 

 
This paper presents the characteristics of the main methods of innovation management, forecast indicators 

in the framework of the implementation of measures for the development of innovation infrastructure of the 

Republic of Belarus, technoparks and technology transfer centers of the Republic of Belarus, registered as subjects 

of innovation infrastructure, the structure of sources of financing of internal costs for research and development in 

the regions and Minsk, as well as mechanisms for financing innovation activities in the Republic of Belarus.  

Key words: innovative management, methods of innovative management, financing mechanisms, 

technopark, incubator. 
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